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Gnr 5  Bnr 1, Haugegrend og Rongved HV
 
 
 
For eigen del som grunneigar så har eg ikkje store problem med hjortebestanden,
 
Hjortevaldet vårt tek ut kvoten og held bestanden greit.
 
Ser ingen grunn til at det generellt skal senkast minstekrav til areal, då svært mange hjortevald ser ut til å 
ikkje klara å ta ut dagens kvote på det minstearealet som er pr idag,
 
Det vil jo berre føra til at fellingsprosenten vert endå lavare i prosent om dei får løyve til å fella fleire dyr, 
men ikkje klarer meir enn det antallet som dei har med dagens system.
 
Dei hjortevalda som kan dokumentera store problem, får søka ekstraløyve, og få ta ut ein større andel 
ho-dyr/produksjonsdyr for å redusera tilveksten og la bukkane gå att.
 
 
Det er naturleg at hjortebestandane vandrar mykje og vil naturlegvis trekka mot dei beste jordbruks-
areala for å finna lettast og best for-tilgang.
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